

Richter Pharma mit dem Aufsichts- ratspreis AREX ausgezeichnet

Richter Pharma
wins the AREX
supervisory board award



V.l.n.r.: Walter Lentsch (Country President CHUBB Austria), Mag. Monica Rintersbacher (Geschäftsführerin Leitbetriebe Austria), Florian Fritsch (Eigentümer Richter Pharma AG), Roland Huemer (CEO Richter Pharma AG)

Der Leitbetrieb Richter Pharma aus Wels wurde in der Kategorie „Familienunternehmen“ mit dem AREX (Aufsichtsrats-Exzellenz) ausgezeichnet. Ziel des AREX ist, die Leistung der österreichischen Aufsichtsräte zu würdigen und einen Beitrag zur Professionalisierung des Aufsichtsratswesens zu leisten. In ihrer Laudatio würdigte Leitbetriebe Austria-Geschäftsführerin Monica Rintersbacher die ausgewogene Besetzung des Aufsichtsrats mit Wissenschaftlern und Praktikern, was außergewöhnlich hohe fachliche Kompetenz sicherstelle.

Wels-based leading company Richter Pharma was awarded the AREX (award for supervisory board excellence) in the category "Family Businesses". The aim of the AREX is to honour the performance of Austrian supervisory boards and contribute to the professionalisation of the supervisory board system. In her speech, Leitbetriebe Austria Managing Director Monica Rintersbacher praised the balanced composition of Richter Pharma's supervisory board with researchers and practitioners, which ensures an exceptionally high level of professional competence.